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ZAPISNIK
sa tematske sjednice Koordinacije nadclnika i gradonadelnika JLS Gorskog kotara

odriane 24. ru.jna 2020. sa podctkom u I 1,00 sati

Sjednici prisustvuju:
- Marko Veseltii, voditel.j sektora zastite od itetnog d.jelovanja voda. Ilrvatskc vode

Anda (urii Sluniski. Hnarskc \odc
- Vanja Radki. Hrvatske vode

- Snjezana I)claS. Hrvastke vode

- Darko I)obrovii. Hrvatske vode VGO Rijeka
- Josip Brozovid. naielnik opiifle Mrkopali
- Dragutin Crnkovii, nadelnik opiine Brod Moravicc
- David Bregovac, naaelnik Opainc luZinc
- Katarina Miheliii, zamjenica gradonaaelnika Grada Delnica
- Boro Tomii. direktor Komunalca d.o.o.

Predsjedavajuti Koordinacije. David Bregovac otvara tematsku sjednicu Koordinacije sa

lemom: ..lzgradnja vodovodno kanalizacijskog sustava Corskog kotara projekt Sricarsko-
hrvatskog programa suradnje"

Nadelnik opiine F'u7ine David Bregovac napominje kako tema ovog sastanka poku5ati pronaii
rijelenje za financiranje projekta izgradnje vodovodno kanalizacijskog sustava Gorskog kotara.

Naime, udio JLS u ovom projektu je na naSe proraaune veoma visok. te je potrebno pronaii
rije5enje za financiranje. Za svih bi najbolje rijeSenje bilo kada bi se driava ukljuiila u

sufinanciranje dijela troSkova JI-S-a. A ukoliko seto ne dogodi. potrebnoje pronati rijeienje
kako da opiine i gradovi financiraju kroz kreditno zaduTenje, a koje za sadajoS uvijek ne posloj i

rijesenje. Ova.j projektje vrijedan 350.000.000.00-100.000.000,00 kn. i odvija se na podruaju

Gorskog kotara. na kojem rade firme i ljudi sa podruija Gorskog kotara i to je veliki novac

kojim ie zasigurno lakse prebroditi pogotovo ovai period tiiekom pandemije.

Voditcli sektora Taititc od stctnog dlclovanja voda, gosp. Marko Veseldii rekao je da su

prcstavnici Ministarstva sa prcdslavnicima Hr!atskih voda odrZalijedan predsastanak na ovu
Icr11u. naTalosl prcdsta\rici Ministarstva igeneralni direktor su sp jeaeni pisuslvovatl na
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ovom sastanlu, te ie gda. Anda CLLria Slunjski dati informaciju kome da se obratitc i ki*o dalje
sa ovim projektom.

Cda. Anda Curit Slunjski navodi kako su na odrZanom prcdsastanku razmotrenc svc (,pcije. na
istomcjc prisustvovala j o S j edna uprava koja vodi I-tLl proiekrc. Nema dobrih, niri loiih vijesti.
iinjenicaje da Ilrvatske vode nc mog preuzcti 100o/o financiranje. Sto se tiie kredita koji nc
mogu dobiti niti Komunalac niti JLS. gda. ('urrc SJunjsLi u rmc J LS pok usalc je objasniri kako
nema dostatnih sredstava za financiranje preostalih l0%. Dobivena je uputa da se ohratile
Ministarstvu financija sa zamolbom i ob.jasnieniem o dcmu se radi le da se dozvoli zaduZivanic,
a Zakon kojim bi to bilo dozvoljeno donio bi sc do kraja or,e godine.

Naielnik opiinc FuTine David Bregovac rckao_ic da su upoznati sa prijedlogom Zakona. tc da

6e se FuTine i Delrice moii zaduZiti. ali Skad i Brod Moravice te5ko da ie uspjeri u rome. Mi
nismo od Hrvatskih voda traZili financiranje ovih l0%. ve6 od DrZave. Napominje kako je
Opdina Fu2inc vca pisala Ministarstvu linancija i dobiven je negativan odgovor. l,rosliiediti
iemo odgovor ministarslva svima.

Dircktor Komunalca d.o.o. daje iz\jeiie o stanju rado\a. Za dio projekata.joS uvijck niic
provedcnajavna nabava. Aglomeracija Brod Moravice za dio radova sanacijc vodnih objekata
u iznosu 1.900.000,00 od degaje realizirano 267.000,00 sa 31.08.. ostaicjoi L700.000.00 do

kaja ugovora. llkoliko se ovom iznosu pridodaju (procjenieni iznosi projckara za koje nije
provedena nabava). kanalizacijski kolektor od Skrada do Donje Dobre prociienjcn na

7.800.000.00 kn, UPOV prociienicn na 4.600.000.00. te nadzorno upravliadki susta!
procijenjen na 2.575.000.00 kn. Kada uzmemo procijcnjcnc iznose i ono Sto je ugo\oreno za

zavrsiti radove na podrudju opiine Brod Moravice trcba 16.770.000 kn, odnosno 10%o uaesca

JLS 1.677.000.00 kn.

Aglomeaciia Op6ine FuZine do sada ugovorcno ima 78.206.000.00 kn. rcalizirano 6.300.000.00

kn. ostaic 69.000.000.00 za rcalizirati po do sada potpisanim ugovorima. Realizaciia sc odnosi

na 2020. i 2021. godinu. A.ko ovom iznosu dodamo ono lto nije ugovoreno a to je NllS i uredaj

za proaiSa.Lranje olpadnih voda. koji su procijenjeni na 8.200.000.00 kn. ukupno bi na podruiju
Optine Fur2ine trebalt)joS izvesli radova u iznosu od 77.310.000.00 kn. Opiina Fuiine bi trebala

osigurati joi 7.730.000.00 kn.

Aglomcracija Grada Dclnicc u ovom trcnutku ugovorcno jc 88.800.0000,00 kl, rcalizirano jc
37.900.000,00 kn. ostaje 40.600.000.00 kn za realizirati, te ako dodamo tome one projekte za

koje nisu sklopljeni ugovori, radi se o energetskom kanalu. nadzornom upravljatkom susta\u i

nabavci oprcme. tojejoi J4.300.000,00 kn. te bi trebalo osiguratijoS 63.900.000.00, odnosno

udio Grada 6-390.000.00 kn za prcostali dio radova.

Treba napomenuti da su ovo podaci o vrijednostima radova, te to ne odrazava st',amo stanjc

obveza JLS prema Komunalcu d.o.o. Trenutno stanje do sada Sto se tide pradenja realiziranih

radova, krpa se na naain nc iz iznosa naknade pokrivamo troskove i onda ovisno o prilivima

JLS i to prcbacujcmo. Naivcai dio radova tek nas otekuje.
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Anda Curii Slunjski iznosi infbrmaciju daje ukupan troiak JLS Corskog kotara prema pnim
dogovorima 16.700.000.00 kn. No obzirom da je doSlo do probijanja. na J I -S sada idc troiak od
ukupno 22.630.000.00 kn. IIn'atskc vode su incijalno trebale sudjelovati u projektu sa

13.600.000,00 kn (manje od 10%). no preuzclc su na sebe trosak od 59.000.000.00 kn. To.je
maksimalno Sto Hnalske rodc molu linancir,rri.

Nadelnik opcine FuZinc David Brcgovac navodi da je Zupaniia kroz lond ta Corski kolar
osigurala neka srcdslva. no da lijc unutar toga dio pokrivren za ovaj projekt?

Direktor Komunalca d.o.o., Boro Tomia kr2e da sc Tupanrju ut ljutita jer.lino u sufinanciranic

izrade projektne dokumcntacije.

Zamjenica gradonadclnika grada Delnice. Katarina Mihelaic navodi kako je nemogude krcditrro

se zaduziti ionda ncmati moguinosti isti otpladivati, ne mozcmo sc zaduziti do te mjere da

nedemo imati za pladc. ponovno nas drzava ne prati u projektima, npr. Zazelijos uvijek nisu

dobivcna srcdstva za plate. Ako sva sredswa usm jcrimo na Svicarce. svi ostali projetki 6c srati.

le ncdcmo biti u mogucnosli odradili niti najosnovniji dio posla koji trebamo. a ncke JLS ncic
moii kredit niti dignuti. MoZda bi Vi urogli apclirati da nam se u projektima koji su nam zadani

kao takvi pomogne barcm u nekom diclu.

Naielnik opiine Brod Mora,,ica. I)ragutin Crnkorit nalodi kako uz problcnr financirania.

nailazi na joS tehnidkih problcnra vczanih uz koriitcnje pri\'atnih parcela i iznrjcna prostornih

planova za potrebe proickla. Sto st\ara dodatni trosak JLS. Smatra da bi bilo potrcbno prot'icliti
u nekinr drugim Minislarst\ima moguanost flnancirania.

Naaelnik opiine fuzinc navodi kako te u ime koordinacije poslati dopis prcma Ministarsl!u

financiia sa zamolbom da se pronadc rijesenje za li nanciranj e ovog projckla, no napominje kako

je upitno da li ie uoptc modi svi dobiti kredit. a u problem dovodimo Komunalac d.o.o.

Ovai proickt l'enomcnalnaje priia za (iorski kotar. doistajedan civilizacilski doscg i nikako nc

zelimo umeurjiti kvalitetu i vrijednost ovog projekta. samo sc nadamo da ac drza\a prcpolnali

problem ipokuSati ga zaiedniakim snagama rijcsili na,.adovolistvo svih dionika.

Sjednica t(oordinaciic za!riena u I l:J5 \,rli
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